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Protokol  

 Forældrerepræsentanter:  
Jeanette Baagø (Formand), Tanja Elise Bruun Schouby (Næstfor-
mand), Bjarke Hansen, Kim Tiphede Bakholt, Marie Stegger Sø-
rensen, Lotte Neergaard Jacobsen og Bent Sortkær Pedersen  
 
Elevrådsrepræsentanter: 
Sarah Iversen 9E, formand for elevrådet 
Josefine Sørensen 8I 
 

Medarbejderrepræsentanter:  

Line Marit Bülow Pedersen, Rikke Dalgaard Bach,  

Søren Skalkhøj Petersen og Marianne Bach.  

 

Afbud: Sarah, Rikke, Tanja og Marie 

 

Punkter til dagsorden – referat i kursiv 

 

1. 1.  Kort intro om opstarten med 

den nye skoleleder 

Orientering ved den nye skoleleder om forventninger til samar-

bejde med bestyrelsen med stort fokus på gennemsigtighed og 

tryghed mellem skole og forældre. 

Søren takker også for opbakning fra bestyrelsen ifht ansættelse.  

 

2. 2. Elevrådets punkt  

(10 min) 

Elevrådsrepræsentanter medbringer deres punkter.  

Har haft elevrådsmøde i dag. 

• Ny lokation til inde og udearealer, hvor elevernes 

stemme kan blive hørt. 

• Henvendelse fra elever på en udskolingsårgang ifht ryg-

ning og mobning.  

• Spørgsmål ind til udearealerne og renovering. 

• Indearealer og ønsker om indretning til pauserne. Kan 

der gøres noget her? Marianne kvitterer med besked om, 

at der vil komme en inddragende proces.  



   

   

          

 

 

 

 

 

 

3. Økonomi (25 min) 

 

Økonomi og evt. kommende prioriteringer, herunder udeområ-

der (Søren) 

 

På nuværende tidspunkt er processen omkring budget 2023, så 

småt gået i gang med indhentning af info til et endeligt budget. 

Herunder genfortæller Søren omkring materialet til renovering af 

udeområder og sammenhæng til de bevilgede fondsmidler.  

 

Ønsker fra bestyrelsen til budget 2023: (i prioriteret rækkefølge) 

• Udeområder: Gennem 2023-24: etablering af de tre zo-

ner, som der er lavet udkast til og kommet fondsmidler 

ind. Her kan indtænkes egne opsparede midler. 

• Konkret beløb til elevrådet til etablering af ny pausemiljø 

indendørs (ikke klyngerne).  

• Prioritere pædagogisk it-vejledning til fortsat opmærk-

somhed på vejledning af medarbejdere og undervisning 

ifht digitale læremidler.  

 

Bestyrelsen ønsker at søge fondsmidler til udearealer.  

 

Budgettet skal godkendes på næste bestyrelsesmøde, hvor be-

løbsstørrelse på bestyrelsens ønsker også prioriteres.  

 

4. 4. Meddelelsesbog (20 min) Gennemgang af den nye meddelelsesbog, evt. opstart på princip 

(Søren) 

Søren gennemgår de lovmæssige krav til erstatningen for elev-

planen, nemlig meddelelsesbog, hvor bestyrelsen skal udarbejde 

princip for meddelelsesbogen f.eks. som en del af skole-hjem-

samarbejdet.  

Fra et forældreperspektiv: 

• Simpel og med særlig opmærksomhed på at alle informa-

tioner er samlet et sted. Handleplaner mv.  

• Ønsker om at den er løbende opdateret og tilgængelig 

også for forældrene.  

• Ej statisk som i de tidligere elevplaner. 

• Vigtigt at det kan blive en ressource for lærere og pæda-

goger. 

• Dialog ind i den formative information, så det bliver et di-

alogværktøj. Gerne med små mål som løbende følges. Ej 

envejskommunikation.  



   

   

          

 

 

 

 

 

 

• Formål skal lette forældrenes mulighed for at understøtte 

elevens udvikling og ikke en afrapportering til foræl-

drene.  

• Det vil være fint, hvis der kan indtænkes en mulighed for 

løbende dialog og supplering til skole-hjem-samarbejdet 

og ikke kun en årlig begivenhed.  

• Et godt supplement til skole-hjem-samtalen og ligge på 

et andet tidspunkt af året. Gerne løbende.  

Det skal kobles med skole-hjem-samarbejdets princip, som ud-

færdiges på næste møde. 

 

5. 5. Indskoling, struktur 

(15 min) 

Evaluering og drøftelse af ledelsesstruktur i indskoling.  

Søren orienterer om evalueringen af den nuværende struktur i ind-

skolingen med forslag om, at SFO-forældrerådet inddrages i eva-

luering, så forældrenes stemme kommer med ind. 

Bjarke byder sig til ifht bestyrelsens stemme. 

 

 

6. 6. Sygefravær (25 min) Status på sygefravær (Søren) 

 

Sygefraværet hos lærere og pædagoger er fortsat højt, og der har 

været en lille stigning de seneste 12 måneder i forhold til tidligere.  

 

Bestyrelsen anmoder om, at der fortsat skal være ledelsesmæssig 

opmærksomhed på at bringe det ned. Bestyrelsen ønsker løbende 

opdatering ca hvert andet møde. 

 

7. 7. Social kapital (15 min)  Kort gennemgang af Social Kapital undersøgelsen (Søren) 

Orientering om resultater af personalets trivselsmåling som er la-

vet i efteråret. Der er en fin overensstemmelse mellem egenudvik-

ling og arbejdspladser af samme type. 

Der er lidt forskel på rapporterne i de forskellige afdelinger, og der 

er tæt opmærksomhed fra ledelse og arbejdsmiljørepræsentanter 

de steder, hvor der er behov. 

Alle personaler har gruppevis lavet egen handleplan ifht justerin-

ger. Det samles op af arbejdsmiljørepræsentanter og ledelse gen-

nem MED-udvalg. 

 

8. 8. Timefordelingsplan  

9. (15 min) 
Kort gennemgang af timefordelingsplan (Søren) 

Vi har tidligere fulgt ministeriets vejledende plan, og vi lægger op 

til at vi fortsætter med det i kommende skoleår.  



   

   

          

 

 

 

 

 

 

Det er fortsat ukendt om kommunerne bliver sat fri til at justere i 

timefordelingsplanen. Hvis der kommer en rettidig frisættelse, så 

kommer det ind i bestyrelsen. 

 

9. Meddelelser og punkter til næ-

ste møde 

(25 min) 

 

Nyt fra formanden 

Intet nyt 

Nyt fra ledelsen 

• Orientering om en henvendelse fra forælder ang. tilsyn. 

Det har givet anledning til, at vi har set vores procedure 

omkring vores tilsynspligt efter i sømmene.  

• Opfølgning på drøftelse fra sidst ang. en hverdag, hvor 

der kunne være forældreundervisning vil blive d. 26. maj. 

Der kommer mere info ud til alle forældre.  

• Kort orientering om arbejdet med den kommende udvik-

ling af vores læringsmiljøer.  

• Klasseantal på nuværende tidspunkt ser ud til fortsæt-

telse af antallet som nu. Det kan ændre sig løbende.  

 

Nyt fra medarbejderrepræsentanter 

• Tilfredshed med ansættelse af skoleleder. 

• Fin proces omkring arbejdet med arbejdsmiljøet på bag-

grund af den sociale kapital. 

 

Punkter til næste møde: (Vigtigt at sende bilag med ud med 

dagsorden) 

• Budget 2023 til godkendelse 

• Meddelelsesbogen og princip for skole-hjem-samarbejdet 

• Orientering om arbejdet med læringsmiljøer 

• Søgning af fonde. Nyt fra udvalget. 

 

 


